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PLE ORDINARI DEL M.I. AJUNTAMENT DE 
BANYERES DE MARIOLA CELEBRAT EL DIA  30 
DE MARÇ DE 2015. 
 

En la vila de Banyeres de Mariola, sent les 
20:30 hores del dia 30 de març de 2015, es reunixen 
prèvia convocatòria les senyores i senyors que a 
continuació se citen, sota la presidència del Sr. 
Alcalde-President, Antonio Belda Valero, assistit per 
mi el Secretari Accidental, Miguel Sanchis Francés, 
disposats a celebrar Sessió Ordinària de la 
Corporació Municipal. 
 
ASSISTENTS:  
Alcalde President, 
Sr. Antonio Belda Valero 
Primer Tinent Alcalde, 
Sr. Vicente Terol Figuérez 
Segon Tinent Alcalde, 
Sr. Ramón Albero Belda 
Tercer Tinent Alcalde, 
Sr. Jorge Antonio Payá Molina  
Quarta Tinent Alcalde, 
Sra. Mª José Francés García 
Regidors: 
Sra. Mª Jesús Montava Ferre 
Sr. Jorge Molina Benítez 
Sra. Mª Ángeles Domenech Ribera 
Sr. Antonio Manuel Martínez Sempere 
Sr. Fernando Sempere Huertas 
Sra. Conchi Garrido Sempere 
Sra. Sonia Beneyto Ferre 
Sr. Jan Manel Conejero Vañó 
 
Secretari,  Sr. Miguel Sanchis Francés 
 
ORDE DEL DIA:  
1) Aprovació actes de les sessions anteriors de 

26/01/2015 i 23/02/2015. 
2) Seguiment i control dels altres órgans de la 

Corporació 
3) Pla de Cooperació a les Obres i Servicis de 

Competència Municipal per al 2016 
4) Elecció Jutge de Pau Titular 
5) Modificació Estatus Consorci de Bombers 
 

 PLENO ORDINARIO DEL M.I. AYUNTAMIENTO 
DE BANYERES DE MARIOLA CELEBRADO EL 
DÍA  30 DE MARZO DE 2015. 
 

En la villa de Banyeres de Mariola, siendo 
las 20:30 horas del día 30 de marzo de 2015, se 
reúnen previa convocatoria las señoras y señores 
que a continuación se citan, bajo la presidencia del 
Sr. Alcalde-Presidente, D. Antonio Belda Valero, 
asistido por mí el Secretario Accidental, D. Miguel 
Sanchis Francés, dispuestos a celebrar Sesión 
Ordinaria de la Corporación Municipal. 
 
ASISTENTES:  
Alcalde Presidente, 
D. Antonio Belda Valero 
Primer Teniente Alcalde, 
D. Vicente Terol Figuérez 
Segundo Teniente Alcalde, 
D. Ramón Albero Belda 
Tercer Teniente Alcalde, 
D. Jorge Antonio Payá Molina  
Cuarta Teniente Alcalde, 
Dª. Mª José Francés García 
Concejales: 
Dª. Mª Jesús Montava Ferre 
D. Jorge Molina Benítez 
Dª. Mª Ángeles Domenech Ribera 
D. Antonio Manuel Martínez Sempere 
D. Fernando Sempere Huertas 
Dª. Conchi Garrido Sempere 
Dª. Sonia Beneyto Ferre 
D. Jan Manel Conejero Vañó 
 
Secretario,  D. Miguel Sanchis Francés 
 
ORDEN DEL DIA:  
1) Aprobación actas de las sesiones anteriores 

de 26/01/2015 y 23/02/2015 
2) Seguimiento y control de los otros órganos 

de la Corporación 
3) Plan de Cooperación a las Obras y Servicios 

de Competencia Municipal para 2016 
4) Elección Juez de Paz Titular 
5) Modificación Estatutos Consorcio de 

Bomberos 
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6) Desafectació vehicle llevaneus 
7) Despatxos extraordinaris 
8) Precs i preguntes 
 

En sessió pública i prèvia convocatòria a 
este efecte es reunixen els Srs./Sres. indicats, tots 
ells integrants de l'Ajuntament Ple. 
 
 Pel Sr. Alcalde es declara oberta la sessió.   
 
 
 El Sr. alcalde comunica el cessament de 
Juan Manuel García Bellaescusa com a secretari de 
l'Ajuntament per incorporar-se al seu destí en 
Monòver. S'ha nomenat per decret a Miguel Sanchis 
Francés com a secretari amb caràcter accidental. 
Esperàvem que li donaren permís en Monòver per a 
quedar-se ací fins després de les eleccions però no 
ha sigut així. 
 
1) Aprovació actes de les sessions anteriors de 

26/01/2015 i 23/02/2015 
 
El Sr. alcalde pregunta si hi ha alguna observació a 
les actes de les sessions anteriors. No formulant-se 
cap, són aprovades per unanimitat dels tretze 
membres presents. 
 
S'indica que en la convocatòria d'esta sessió hi ha 
un error material en el punt 3 de l'orde del dia ja que 
hi ha una “y” en compte de “i” en la part de valencià. 

 
 
2) Seguiment i control dels altres órgans de la 

Corporació  
 
Per Secretaria es dóna compte al Ple dels següents 
decrets d'Alcaldia:  
 
Data   Descripció  
22/01/2015 Resolució autoritzar inhumació  
22/01/2015 Decret Convocatòria Ple 26/01/2015 
 
23/01/2015 Resolució autoritzar inhumació  
23/01/2015 Decret incoació procediment 
sancionador en matèria de trànsit 

6) Desafectación vehículo quitanieves 
7) Despachos extraordinarios 
8) Ruegos y preguntas 
 

En sesión pública y previa convocatoria al 
efecto se reúnen los Sres./Sras. indicados, todos 
ellos integrantes del Ayuntamiento Pleno. 
 
 Por el Sr. Alcalde se declara abierta la 
sesión.   
 
 El Sr. Alcalde comunica el cese de Juan 
Manuel García Bellaescusa como Secretario del 
Ayuntamiento por incorporarse a su destino en 
Monovar. Se ha nombrado por decreto a Miguel 
Sanchis Francés como Secretario con carácter 
accidental. Esperábamos que le dieran permiso en 
Monovar para quedarse aquí hasta después de las 
elecciones pero no ha sido así. 
 
1) Aprobación actas de las sesiones anteriores  

de 26/01/2015 y 23/02/2015 
 
El Sr. Alcalde pregunta si hay alguna observación a 
las actas de las sesiones anteriores. No 
formulándose ninguna, son aprobadas por 
unanimidad de los trece miembros presentes. 
 
Se indica que en la convocatoria de esta sesión hay 
un error material en el punto 3 del orden del día ya 
que hay una “y” en lugar de “i” en la parte de 
valenciano. 
 
2) Seguimiento y control de los otros órganos 

de la Corporación  
 
Por Secretaría se da cuenta al Pleno de los 
siguientes decretos de Alcaldía: 
 
Fecha    Descripción  
22/01/2015 Resolución autorizar inhumación  
22/01/2015 Decreto Convocatoria Pleno 
26/01/2015 
23/01/2015 Resolución autorizar inhumación  
23/01/2015 Decreto incoación procedimiento 
sancionador en materia de tráfico 
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27/01/2015 Decret Alcaldia - desplegament i 
execució actuació integral del Sector IV 
30/01/2015 Decret incoació procediment 
sancionador en matèria de trànsit 
03/02/2015 Decret - Procés selectiu per a 
constitució borsa d'ocupació temporal professor/a 
Educació Infantil 
04/02/2015 Resolució autoritzar inhumació  
04/02/2015 Resolució autoritzar inhumació 
06/02/2015 Decret incoació procediment 
sancionador en matèria de trànsit 
09/02/2015 Resolució autoritzar inhumació 
11/02/2015 Resolució autoritzar inhumació  
13/02/2015 Resolució autoritzar inhumació  
13/02/2015 Resolució autoritzar inhumació  
13/02/2015 Resolució autoritzar inhumació  
17/02/2015 Decret - Elevació a definitiva llista 
provisional d'admesos i exclosos de la borsa de 
treball temporal Escoleta Infantil Municipal 
19/02/2015 Resolució autoritzar inhumació 
19/02/2015 Resolució autoritzar inhumació 
19/02/2015 Decret delegació funcions de secretària 
per als dies del 23 a 25/02/2015 
20/02/2015 Decret incoació procediment 
sancionador en matèria de trànsit 
23/02/2015 Resolució autoritzar inhumació  
26/02/2015 Resolució autoritzar inhumació  
27/02/2015 Resolució autoritzar inhumació  
02/03/2015 Resolució autoritzar inhumació  
03/03/2015 Resolució autoritzar inhumació  
04/03/2015 Resolució autoritzar inhumació  
05/03/2015 Resolució autoritzar inhumació  
06/03/2015 Decret incoació procediment 
sancionador en matèria de trànsit 
10/03/2015 Resolució autoritzar inhumació 
25/03/2015 Resolució autoritzar inhumació  
25/03/2015 Resolució autoritzar inhumació  
26/03/2015 Decret Convocatòria Ple 30/03/2015 
 
 
La corporació, queda assabentada. 
 
A continuació, el Sr. alcalde pren la paraula per a 
llegir un informe d'intervenció.  
 
Confeccionada la Liquidació Del Pressupost 2014 i 

27/01/2015 Decreto Alcaldía - desarrollo y 
ejecución actuación integral del Sector IV 
30/01/2015 Decreto incoación procedimiento 
sancionador en materia de tráfico 
03/02/2015 Decreto - Proceso selectivo para 
constitución bolsa de empleo temporal profesor/a 
Educación Infantil 
04/02/2015 Resolución autorizar inhumación  
04/02/2015 Resolución autorizar inhumación 
06/02/2015 Decreto incoación procedimiento 
sancionador en materia de tráfico 
09/02/2015 Resolución autorizar inhumación 
11/02/2015 Resolución autorizar inhumación  
13/02/2015 Resolución autorizar inhumación  
13/02/2015 Resolución autorizar inhumación  
13/02/2015 Resolución autorizar inhumación  
17/02/2015 Decreto - Elevación a definitiva lista 
provisional de admitidos y excluidos de la bolsa de 
trabajo temporal Escoleta Infantil Municipal 
19/02/2015 Resolución autorizar inhumación 
19/02/2015 Resolución autorizar inhumación 
19/02/2015 Decreto delegación funciones de 
secretaria para los días del 23 a 25/02/2015 
20/02/2015 Decreto incoación procedimiento 
sancionador en materia de tráfico 
23/02/2015 Resolución autorizar inhumación  
26/02/2015 Resolución autorizar inhumación  
27/02/2015 Resolución autorizar inhumación  
02/03/2015 Resolución autorizar inhumación  
03/03/2015 Resolución autorizar inhumación  
04/03/2015 Resolución autorizar inhumación  
05/03/2015 Resolución autorizar inhumación  
06/03/2015 Decreto incoación procedimiento 
sancionador en materia de tráfico 
10/03/2015 Resolución autorizar inhumación 
25/03/2015 Resolución autorizar inhumación  
25/03/2015 Resolución autorizar inhumación  
26/03/2015 Decreto Convocatoria Pleno 
30/03/2015 
 
La Corporación, queda enterada. 
 
Seguidamente, el Sr. Alcalde toma la palabra para 
leer un informe de intervención.  
 
Confeccionada la liquidación del Presupuesto 2014 
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havent sigut aprovada per la Junta de Govern, les 
principals magnituds que s'obtenen de la mateixa a 
data 31 de desembre del 2014 són les següents: 
  
 

• Resultat pressupostari ajustat positiu de: 
849.249,79 euros 

• Romanent de tresoreria per a gastos 
generals: 3.315.216,58 euros a data 31 de diciembre 
del 2014 
 
D'altra banda el Sr. alcalde vol informar de les 
actuacions que s'estan duent a terme: 
 

• Per part del Servici de carreteres de 
Diputació s'ha procedit a la realització del projecte 
“Condicionament de ferm i millora de la seguretat 
viària de la carretera 795 en la travessia de 
Banyeres, tram del km 19,820 al 21,240”. El tram 
comprén des del Barranc Fondo fins a la gasolinera, 
s'ha asfaltat, s'han fet voreres i s'han col·locat 
protectors. 

• Respecte a les obres del carrer La Creu, 
estes ja han finalitzat consistint en la substitució de 
la xarxa d'aigua potable de fibrociment per fosa, 
renovació de voreres i nou paviment d'asfaltat 
imprés. També s'ha asfaltat el carrer de darrere que 
dóna al col·legi Fundació Ribera. La inversió ha 
ascendit a 273.000 euros amb una subvenció de la 
Diputació del 70%. 
 

• S'ha millorat l'accessibilitat del carrer Colom 
fent una rampa. 

• En l'avinguda Pla Roig, davant de les 
queixes justificades dels veïns, s'han arrancat uns 
oms ja que els arrels entraven en les cases i alçaven 
les voreres. S'han col·locat 50 metres de voreres 
noves i es plantaran altres arbres.  

• Dins de la convocatòria d'inversions en 
obres i reparacions de la Diputació en dates 
pròximes es procedirà a la instal·lació de 143 
lluminàries de leds en el sector 20, (carrer Santa 
Pola, Biar, Beneixama, Horta, Laporta i Angel Torró), 
sector 22 (Serrella, Laporta, Misericòrdia, Sant Lluís, 
Sant Agustí, Sant Joan) i sector 29 (avinguda 
Constitució, Angel Torró, Beneixama, Buenos Aires).  

y habiendo sido aprobada por la Junta de Gobierno, 
las principales magnitudes que se obtienen de la 
misma a fecha 31 de diciembre de 2014 son las 
siguientes: 
  

• Resultado presupuestario ajustado positivo 
de: 849.249,79 euros 

• Remanente de tesorería para gastos 
generales: 3.315.216,58 euros a fecha 31 de 
diciembre de 2014 
 
Por otra parte el Sr. Alcalde quiere informar de las 
actuaciones que se están llevando a cabo: 
 

• Por parte del Servicio de carreteras de 
Diputación se ha procedido a la realización del 
proyecto “Acondicionamiento de firme y mejora de la 
seguridad viaria de la carretera 795 en la travesía de 
Banyeres, tramo del km 19,820 al 21,240”. El tramo 
comprende desde el Barranc Fondo hasta la 
gasolinera, se ha asfaltado, se han hecho aceras y 
se han colocado protectores. 

• Respecto a las obras de la calle La Creu, 
estas ya han finalizado consistiendo en la 
sustitución de la red de agua potable de 
fibrocemento por fundición, renovación de aceras y 
nuevo pavimento de asfaltado impreso. También se 
ha asfaltado la calle de detrás que da al colegio 
Fundació Ribera. La inversión ha ascendido a 
273.000 euros con una subvención de la Diputación 
del 70%. 

• Se ha mejorado la accesibilidad de la calle 
Colón haciendo una rampa. 

• En la avenida Pla Roig, ante las quejas 
justificadas de los vecinos, se han arrancado unos 
olmos ya que las raíces entraban en las casas y 
levantaban las aceras. Se han colocado 50 metros 
de aceras nuevas y se plantarán otros árboles.  

• Dentro de la convocatoria de inversiones en 
obras y reparaciones de la Diputación en fechas 
próximas se procederá a la instalación de 143 
luminarias de leds en el sector 20, (calle Santa Pola, 
Biar, Beneixama, Horta, Laporta y Angel Torró), 
sector 22 (Serrella, Laporta, Misericordia, San Luis, 
San Agustín, San Juan) y sector 29 (avenida 
Constitución, Angel Torró, Beneixama, Buenos 
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L'import total del projecte ascendix a 120.000 euros, 
subvencionat al 100 % per la Diputació.  
 

• En referència als contenidors soterrats, 
estan acabant d'instal·lar el del barri de la COPE ja 
que hi ha hagut uns problemes i els estan 
solucionant. S'han instal·lat 8 contenidors soterrats 
per a residus orgànics de 3 metres cúbics de 
capacitat per part i a càrrec de Fobesa, d'acord amb 
una de les clàusules de millora que figurava en el 
contracte de neteja de carrers i arreplega i transport 
de fem. Els esmentats contenidors s'han instal·lat en 
el carrer València, Joan XXIII, avinguda Constitució, 
carrer Villena, Pintor Sorolla i Santa Cecília. 
 

• S'estan canviant també les finestres 
exteriors de l'edifici de l'Ajuntament per a millorar 
l'eficiència energètica. El projecte contempla el canvi 
de 27 finestres, 13 en la planta baixa, 6 en la 
primera planta i huit en la segona planta. Huit canvis 
de vidres en les finestres de l'escala i una mampara 
per al mostrador. El projecte ascendix a quasi 
25.000 euros i està subvencionat al 100 % per la 
Diputació. 

• Amb l'objectiu de consolidar i mantindre les 
fatxades en l'estat actual del taller de l'estació, s'ha 
procedit al desenrunament i neteja del terreny, 
derrocament de murs i forjats amb perill de 
despreniment, reparació de clavills, rehabilitació de 
la marquesina metàl·lica de l'entrada principal, 
reparació de portes i finestres, instal·lació elèctrica 
per a il·luminar la fatxada. 

• S'ha sol·licitat a la Diputació dins del Pla 
d'Obres i Servicis 2016 subvenció per al projecte 
que consistix en la construcció d'una nova fase de 
naus niu, cinc naus i despatxos i un local comú per a 
oferir-les en lloguer a qui vullga muntar una empresa 
i estiga començant. 

• Respecte al Centre d'Interpretació del Molí 
Sol, ja estan adjudicades les obres per part de 
Conselleria i d'ací a uns dies s'iniciarà la restauració 
d'un dels edificis del Molí Sol, per a la creació d'un 
Centre d'Interpretació del riu Vinalopó i de la 
indústria paperera. Per mitjà de  recursos didàctics 
es donarà a conéixer la importància que va tindre la 
indústria paperera a Banyeres i també el valor 

Aires).  El importe total del proyecto asciende a 
120.000 euros, subvencionado al 100 % por la 
Diputación.  

• En referencia a los contenedores 
soterrados, están terminando de instalar el del barrio 
de la Cope ya que ha habido unos problemas y los 
están solucionando. Se han instalado 8 
contenedores soterrados para residuos orgánicos de 
3 metros cúbicos de capacidad por parte y a cargo 
de Fobesa, conforme a una de las cláusulas de 
mejora que figuraba en el contrato de limpieza de 
calles y recogida y transporte de basura. Los citados 
contenedores se han instalado en la calle Valencia, 
Juan XXIII, avenida Constitución, calle Villena, 
Pintor Sorolla y Santa Cecília. 

• Se están cambiando también las ventanas 
exteriores del edificio del Ayuntamiento para mejorar 
la eficiencia energética. El proyecto contempla el 
cambio de 27 ventanas, 13 en la planta baja, 6 en la 
primera planta y ocho en la segunda planta. Ocho 
cambios de cristales en las ventanas de la escalera 
y una mampara para el mostrador. El proyecto 
asciende a casi 25.000 euros y está subvencionado 
al 100 % por la Diputación. 

• Con el objetivo de consolidar y mantener 
las fachadas en el estado actual del taller de la 
Estación, se ha procedido al desescombro y 
limpieza del terreno, derribo de muros y forjados con 
peligro de desprendimiento, reparación de grietas, 
rehabilitación de la marquesina metálica de la 
entrada principal, reparación de puertas y ventanas, 
instalación eléctrica para iluminar la fachada. 

• Se ha solicitado a la Diputación dentro del 
Plan de Obras y Servicios 2016 subvención para el 
proyecto que consiste en la construcción de una 
nueva fase de naves nido, cinco naves y despachos 
y un local común para ofrecerlas en alquiler a quien 
quiera montar una empresa y esté empezando. 

• Respecto al Centro de Interpretación del 
Molí Sol, ya están adjudicadas las obras por parte 
de Consellería y de aquí a unos días se iniciará la 
restauración de uno de los edificios del Molí Sol, 
para la creación de un Centro de Interpretación del 
río Vinalopó y de la industria papelera. Mediante  
recursos didácticos se dará a conocer la importancia 
que tuvo la industria papelera en Banyeres y 
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mediambiental i paisatgístic del riu. El projecte de 
110.000 euros va a càrrec de la Conselleria al 100% 

 
 
3) Pla de Cooperació a les Obres i Servicis de 

Competència Municipal per al 2016  
 
DICTAMEN DE LA COMISSIÓ INFORMATIVA 
D'OBRES I URBANISME DE 24 DE MARÇ DEL 
2015 
 
Vistes les Bases de la convocatòria del Pla 
Provincial de Cooperació a les obres i servicis de 
competència municipal per al 2016, publicades en el 
Butlletí Oficial de la província n. 27, de 10 de febrer 
del 2015. 
 
De conformitat amb l'anterior, la Comissió 
Informativa d'Obres i Urbanisme, per quatre vots a 
favor corresponents als representants del Grup 
municipal Popular i dos abstencions corresponents 
als representants dels Grups municipals Socialista i 
Bloc-Compromís, dictamina favorablement la 
següent proposta d'acord: 
 
 
PRIMER.- Sol·licitar la inclusió de l'obra denominada 
"Naus niu i despatxos" a Banyeres de Mariola, dins 
del Pla Provincial de Cooperació a les Obres i 
Servicis de competència municipal per al 2016 i el 
pressupost de licitació de les quals ascendix a 
450.000 euros. 
 
SEGON.- Sol·licitar la concessió d'una subvenció de 
360.000 euros, equivalents al 80% del cost de l'obra, 
segons memòria redactada a este efecte. 
 
 
TERCER.- Mostrar la conformitat a la Memòria 
valorada remesa a la corporació Provincial, per 
import de 450.000 euros. 
 
QUART.- Comprometre's a l'aportació municipal de 
90.000 euros, equivalents al 20% del cost de l'obra. 
 
 

también el valor medioambiental y paisajístico del 
río. El proyecto de 110.000 euros va a cargo de la 
Consellería al 100% 
 
3) Plan de Cooperación a las Obras y Servicios 

de Competencia Municipal para 2016  
 
DICTAMEN DE LA COMISIÓN INFORMATIVA DE 
OBRAS Y URBANISMO DE 24 DE MARZO DE 
2015 
 
Vistas las Bases de la convocatoria del Plan 
Provincial de Cooperación a las obras y servicios de 
competencia municipal para 2016, publicadas en el 
Boletín Oficial de la Provincia n. 27, de 10 de febrero 
de 2015. 
 
De conformidad con lo anterior, la Comisión 
Informativa de Obras y Urbanismo, por cuatro votos 
a favor correspondientes a los representantes del 
Grupo municipal Popular y dos abstenciones 
correspondientes a los representantes de los 
Grupos municipales Socialista y Bloc-Compromís, 
dictamina favorablemente la siguiente propuesta de 
acuerdo: 
 
PRIMERO.- Solicitar la inclusión de la obra 
denominada "Naves nido y despachos" en Banyeres 
de Mariola, dentro del Plan Provincial de 
Cooperación a las Obras y Servicios de 
competencia municipal para 2016 y cuyo 
presupuesto de licitación asciende a 450.000 euros. 
 
SEGUNDO.- Solicitar la concesión de una 
subvención de 360.000 euros, equivalentes al 80% 
del coste de la obra, según memoria redactada al 
efecto. 
 
TERCERO.- Mostrar la conformidad a la Memoria 
valorada remitida a la Corporación Provincial, por 
importe de 450.000 euros. 
 
CUARTO.- Comprometerse a la aportación 
municipal de 90.000 euros, equivalentes al 20% del 
coste de la obra. 
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De la mateixa manera, i per al supòsit d'obres 
contractades per la Diputació Provincial d'Alacant, 
l'Ajuntament es compromet a assumir la part no 
subvencionada per la Diputació, d'aquelles 
incidències que sorgisquen durant la contractació i 
execució de les obres, i que suposen un major cost 
sobre la mateixa, compromís que en el present cas 
serà igual al 20% del cost de la dita incidència, 
segons l'opció triada i el nombre d'habitants del 
municipi. 
 
QUINT.- La petició d'obra efectuada per l'Ajuntament 
per a l'anualitat 2016 en vista del que establix la 
Base Segona apartat 2 de les Bases de la 
Convocatòria es realitza a l'empara de: 
 
L'opció A ,  pel que es renuncia expressament a 
sol·licitar actuació dins del Pla d'Obres i Servicis de 
2017. 
 
SEXT.- Comprometre's a comunicar l'obtenció de 
qualsevol subvenció, procedents d'altres 
departaments de l'Excma. Diputació Provincial 
d'Alacant, els seus organismes autònoms o d'altres 
organismes públics. 
 
Igualment este Ajuntament es compromet a complir 
les condicions de la subvenció i destinar els béns al 
fi concret per al que se sol·licita la subvenció, que no 
podrà ser inferior a cinc anys en cas de béns 
inscriptibles en un registre públic ni a dos anys per a 
la resta dels béns. 
 
SÈPTIM.- Ordenar el secretari de la corporació per a 
donar fidel compliment a les bases, que certifique 
respecte als extrems sol·licitats en la base quarta de 
l'esmentada convocatòria. 
 
De la mateixa manera, ordenar l'alcalde que en nom 
i representació de la corporació efectue les 
declaracions exigides en l'esmentada base. 
 
OCTAU.- Facultar al Sr. alcalde-president per a 
realitzar les gestions necessàries per al bon fi de la 
present sol·licitud. 
 

De la misma manera, y para el supuesto de obras 
contratadas por la Diputación Provincial de Alicante, 
el Ayuntamiento se compromete a asumir la parte 
no subvencionada por la Diputación, de aquellas 
incidencias que surjan durante la contratación y 
ejecución de las obras, y que suponen un mayor 
coste sobre la misma, compromiso que en el 
presente caso será igual al 20% del coste de dicha 
incidencia, según la opción elegida y el número de 
habitantes del municipio. 
 
QUINTO.- La petición de obra efectuada por el 
Ayuntamiento para la anualidad 2016 en vista de lo 
establecido en la Base Segunda apartado 2 de las 
Bases de la Convocatoria se realiza al amparo de: 
 
La opción A , por lo que se renuncia expresamente 
a solicitar actuación dentro del Plan de Obras y 
Servicios de 2017. 
 
SEXTO.- Comprometerse a comunicar la obtención 
de cualquier subvención, procedentes de otros 
departamentos de la Excma. Diputación Provincial 
de Alicante, sus organismos autónomos o de otros 
organismos públicos. 
 
Igualmente este Ayuntamiento se compromete a 
cumplir las condiciones de la subvención y destinar 
los bienes al fin concreto para el que se solicita la 
subvención, que no podrá ser inferior a cinco años 
en caso de bienes inscribibles en un registro público 
ni a dos años para el resto de los bienes. 
 
SÉPTIMO.- Ordenar al Secretario de la Corporación 
para dar fiel cumplimiento a las bases, que certifique 
respecto a los extremos solicitados en la base 
cuarta de la citada convocatoria. 
 
De igual forma, ordenar al Alcalde que en nombre y 
representación de la corporación efectúe las 
declaraciones exigidas en la citada base. 
 
OCTAVO.- Facultar al Sr. Alcalde-Presidente para 
realizar las gestiones necesarias para el buen fin de 
la presente solicitud. 
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No obstant això, el Ple acordarà el que crega oportú. 
 
 
Pren la paraula el portaveu del Grup Municipal 
Popular, Ramón Albero Belda per a exposar que 
l'any 2011 va finalitzar la construcció d'un edifici de 
cinc naus niu, despatxos i un Centre de Negocis en 
una parcel·la municipal del Polígon Industrial Sector 
12 A, Les Creus. 
Esta primera fase de naus niu va ser finançada per 
la Diputació en un 80% del cost, per mitjà del Pla de 
Cooperació a les Obres i Servicis de Competència 
Municipal de l'exercici 2010. 
El resultat ha sigut satisfactori ja que totes les naus i 
despatxos estan arrendats, complint els fins per als 
que va ser construït, és a dir, sent este edifici un 
autèntic viver d'empreses, d'emprenedors. 
 
De fet han passat pel viver, empreses que han 
crescut en volum de negoci i han tingut la necessitat 
traslladar-se a altres naus més grans.  
 
L'èxit d'esta Fase I de naus niu, ha sigut 
fonamentalment per la clara directriu de l'equip de 
govern d'oferir unes naus de grandària reduïda amb 
un preu de lloguer clarament per davall del preu de 
mercat. 
Açò ha motivat que actualment existisca demanda 
de naus niu que no es pot satisfer per falta de 
disponibilitat. 
Davant d'esta situació, l'equip de govern ha decidit 
presentar un nou projecte de construcció de cinc 
naus niu, amb un edifici annex, dins de la 
convocatòria del Pla Provincial de Cooperació a les 
Obres i Servicis de Competència Municipal de la 
Diputació d'Alacant, anualitat 2016. 
 
Es tracta de cinc naus niu adossades amb 
superfícies que oscil·len entre 166,69 metres 
quadrats i 183,12 metres quadrats, amb superfície 
diàfana, amb lavabos i dutxes en cada una d'elles.  
 
 
Annex a les naus s'ubica un edifici de caràcter 
dotacional, en el que s'ubiquen cinc despatxos, una 
aula i dos locals de magatzem, més dos lavabos 

No obstante, el Pleno acordará lo que estime 
oportuno. 
 
Toma la palabra el portavoz del Grupo Municipal 
Popular, Ramón Albero Belda para exponer que el 
año 2011 finalizó la construcción de un edificio de 
cinco naves nido, despachos y un Centro de 
Negocios en una parcela municipal del Polígono 
Industrial Sector 12 A, Les Creus. 
Esta primera fase de naves nido fue financiada por 
la Diputación en un 80% del coste, mediante el Plan 
de Cooperación a las Obras y Servicios de 
Competencia Municipal del ejercicio 2010. 
El resultado ha sido satisfactorio ya que todas las 
naves y despachos están arrendados, cumpliendo 
los fines para los que fue construido, es decir, 
siendo este edificio un auténtico vivero de 
empresas, de emprendedores. 
De hecho han pasado por el vivero, empresas que 
han crecido en volumen de negocio y han tenido la 
necesidad de trasladarse a otras naves más 
grandes.  
El éxito de esta Fase I de naves nido, ha sido 
fundamentalmente por la clara directriz del equipo 
de gobierno de ofrecer unas naves de tamaño 
reducido con un precio de alquiler claramente por 
bajo del precio de mercado. 
Esto ha motivado que actualmente exista demanda 
de naves nido que no se puede satisfacer por falta 
de disponibilidad. 
Ante esta situación, el equipo de gobierno ha 
decidido presentar un nuevo proyecto de 
construcción de cinco naves nido, con un edificio 
anexo, dentro de la convocatoria del Plan Provincial 
de Cooperación a las Obras y Servicios de 
Competencia Municipal de la Diputación de Alicante, 
anualidad 2016. 
Se trata de cinco naves nido adosadas con 
superficies que oscilan entre 166,69 metros 
cuadrados y 183,12 metros cuadrados, con 
superficie diáfana, con lavabos y duchas en cada 
una de ellas.  
 
Anexo a las naves se ubica un edificio de carácter 
dotacional, en el que se ubican cinco despachos, un 
aula y dos locales de almacén, más dos lavabos 
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comuns.  
Totes les naus disposen d'una entrada principal per 
a càrrega i descàrrega, amb accés a un vial 
totalment urbanitzat del polígon, més un accés 
posterior a un pati interior. 
L'Arquitecte municipal, qui ha redactat el projecte, 
en la Comissió Especial de Comptes i Hisenda del 
25 de març, va explicar que a causa de la proximitat 
amb les anteriors naus niu, també de propietat 
municipal, es connectaran els dos edificis per mitjà 
d'una escala accés amb barana pel desnivell 
existent, la qual cosa permetrà la utilització conjunta 
d'espais comuns, com el Centre de Negocis que es 
va construir en la primera fase de naus niu. 
 
El projecte actual té un pressupost de 450.000 €, 
mateix import que la primera fase. 
Esta sol·licitud d'ajuda a la Diputació s'enquadra 
dins de l'opció A d'esta convocatòria. 
Segons les bases, 450.000 € és la xifra màxima que 
es pot sol·licitar en poblacions com la nostra, 
enquadrades en el tram de 5.001 a 10.000 
habitants, i el percentatge de subvenció de la 
Diputació és del 80 % (360.000 €) 
Costejant l'Ajuntament el 20 % restant (90.000 €) 
 
Una vegada estiguen construïdes estes naus niu 
s'haurà de modificar l'actual reglament intern per a 
incloure la nova fase i regular les zones comunes 
que al seu dia podran utilitzar conjuntament les dos 
fases de naus niu. 
És a dir, l'Equip de Govern ha apostat i aposta per 
invertir en infraestructures i sòl industrial amb la 
finalitat de promoure la creació de xicotetes i 
mitjanes empreses que activen l'economia i 
fomenten l'ocupació, tot això utilitzant els recursos 
municipals que disposem.  
Per tot això el grup popular votarà a favor. 
 
A continuació, pren la paraula la Sra. Sonia Beneyto 
Ferre, portaveu del Grup municipal Bloc-Compromís 
qui exposa que, este Pla de Cooperació d'Obres i 
Servicis de Competència Municipal, no és més que 
la petició de subvencions per a poder desenrotllar la 
segona fase de naus niu, com se'ns va mostrar en la 
passada Comissió d'Obres. 

comunes.  
Todas las naves disponen de una entrada principal 
para carga y descarga, con acceso a un vial 
totalmente urbanizado del polígono, más un acceso 
posterior a un patio interior. 
El Arquitecto municipal, quien ha redactado el 
proyecto, en la Comisión Especial de Cuentas y 
Hacienda del 25 de marzo, explicó que a causa de 
la proximidad con las anteriores naves nido, también 
de propiedad municipal, se conectarán los dos 
edificios mediante una escalera acceso con 
barandilla por el desnivel existente, lo cual permitirá 
la utilización conjunta de espacios comunes, como 
el Centro de Negocios que se construyó en la 
primera fase de naves nido. 
El proyecto actual tiene un presupuesto de 450.000 
€, mismo importe que la primera fase. 
Esta solicitud de ayuda a la Diputación se encuadra 
dentro de la opción A de esta convocatoria. 
Según las bases, 450.000 € es la cifra máxima que 
se puede solicitar en poblaciones como la nuestra, 
encuadradas en el tramo de 5.001 a 10.000 
habitantes, y el porcentaje de subvención de la 
Diputación es del 80 % (360.000 €) 
Costeando el Ayuntamiento el 20 % restante 
(90.000 €) 
Una vez estén construidas estas naves nido se 
deberá modificar el actual reglamento interno para 
incluir la nueva fase y regular las zonas comunes 
que a su día podrán utilizar conjuntamente las dos 
fases de naves nido. 
Es decir, el Equipo de Gobierno ha apostado y 
apuesta por invertir en infraestructuras y suelo 
industrial con la finalidad de promover la creación de 
pequeñas y medias empresas que activen la 
economía y fomenten la ocupación, todo eso 
utilizando los recursos municipales que disponemos.  
Por todo ello el grupo popular votará a favor. 
 
A continuación, toma la palabra la Sra. Sonia 
Beneyto Ferre, portavoz del Grupo municipal Bloc-
Compromís quien expone que, este Plan de 
Cooperación de Obras y Servicios de Competencia 
Municipal, no es más que la petición de 
subvenciones para poder desarrollar la segunda 
fase de naves nido, como se nos mostró en la 
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El nostre grup municipal està molt d'acord a 
demanar esta subvenció per a seguir avant amb un 
projecte de vital importància com és facilitar als nous 
empresaris que emprenguen. Més avant ja veurem 
com gestionen este projecte i si és concedida la 
subvenció i llavors ja opinarem. De moment el 
nostre vot serà favorable.  
 
A continuació, el Sr. alcalde dóna la paraula al Sr. 
Sempere, portaveu del Grup municipal Socialista, 
qui assenyala que el seu Grup Municipal, vist 
l'informe de l'arquitecte de les cinc naus niu i els 
despatxos corresponents, veu favorable la petició de 
la subvenció al Pla de Cooperació d'Obres i Servicis 
de competència municipal per al 2016 ja que cal 
donar servici als nous emprenedors ja que les cinc 
naus niu que hi ha actualment, estan totes 
ocupades. Per això el seu vot serà favorable.    
 
 
Sotmés a votació, l'Ajuntament Ple, per 
unanimitat dels tretze Regidors presents  en la 
sessió, acorda aprovar el punt tercer.  
 
4) Elecció Jutge de Pau Titular  
 
El Sr. alcalde indica que se'ls va a repartir les 
paperetes i un sobre perquè procedisquen a la 
votació.  
 
Es passa a la votació, sent el resultat el següent: 

 
 

• GONZALO MIGUEL BODÍ PÉREZ : 9 vots 
• FRANCISCO RODRÍGUEZ CATENA: 4 vots 
• TERESA CASTILLO CRUZ : 0 vots 
 
 El Sr. alcalde proclama el resultat de la 
votació,  pel que es nomena Jutge de Pau Titular a 
Gonzalo Miguel Bodí Pérez, a l'haver obtingut la 
majoria absoluta del número legal de membres de la 
corporació.  
 
5) Modificació Estatuts Consorci de Bombers  
 

pasada Comisión de Obras. 
Nuestro grupo municipal está muy de acuerdo en 
pedir esta subvención para seguir adelante con un 
proyecto de vital importancia como es facilitar a los 
nuevos empresarios que emprendan. Más adelante 
ya veremos cómo gestionan este proyecto y si es 
concedida la subvención y entonces ya opinaremos. 
De momento nuestro voto será favorable.  
 
Seguidamente, el Sr. Alcalde da la palabra al Sr. 
Sempere, portavoz del Grupo municipal Socialista, 
quien señala que su Grupo Municipal, visto el 
informe del arquitecto de las cinco naves nido y los 
despachos correspondientes, ve favorable la 
petición de la subvención al Plan de Cooperación de 
Obras y Servicios de competencia municipal para el 
2016 ya que hay que dar servicio a los nuevos 
emprendedores puesto que las cinco naves nido 
que hay actualmente, están todas ocupadas. Por 
ello su voto será favorable.    
 
Sometido a votación, el Ayuntamiento Pleno, por 
unanimidad de los trece Concejales presentes 
en la sesión, acuerda aprobar el punto tercero.  
 
4) Elección Juez de Paz Titular  
 
El Sr. Alcalde indica que se les va a repartir las 
papeletas y un sobre para que procedan a la 
votación.  
 
Se pasa a la votación, siendo el resultado el 
siguiente: 

 
• GONZALO MIGUEL BODÍ PÉREZ : 9 votos 
• FRANCISCO RODRÍGUEZ CATENA: 4 votos 
• TERESA CASTILLO CRUZ : 0 votos 
 
 El Sr. Alcalde proclama el resultado de la 
votación, por lo que se nombra Juez de Paz Titular a 
Gonzalo Miguel Bodí Pérez, al haber obtenido la 
mayoría absoluta del número legal de miembros de 
la Corporación.  
 
5) Modifición Estatutos Consorcio Bomberos  
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DICTAMEN DE LA COMISSIÓ ESPECIAL DE 
COMPTES I HISENDA DE 25 DE MARÇ DEL 2015 
 
 
Resultant que l'Ajuntament de Banyeres de Mariola, 
forma part del Consorci Provincial per al servici de 
prevenció i extinció d'incendis i salvament d'Alacant.  
 
 
Vist que per acord de l'Assemblea General del 
Consorci, de data 10 de desembre del 2014, es va 
aprovar la modificació inicial dels seus estatuts 
sense que en el termini d'exposició al públic s'hagen 
presentat reclamacions. 
 
Tenint en compte que la dita modificació requerix de 
ratificació per un nombre d'entitats consorciades que 
representen almenys els dos terços del total de vots 
ponderats. 
 
Vist l'informe de Secretaria de data 18 de març del 
2015.  
 
Tenint en compte la proposta de la presidència, la 
Comissió Especial De Comptes i Hisenda, per 
quatre vots a favor corresponents als representants 
del Grup municipal Popular i dos abstencions 
corresponents als representants dels Grups 
municipals Socialista i Bloc-Compromís, va 
dictaminar favorablement l'acord següent: 
 
 
PRIMER.- Ratificar la modificació dels estatuts del 
Consorci Provincial per al Servici de Prevenció i 
Extinció d'Incendis i Salvament d'Alacant, aprovada 
per l'Assemblea General del Consorci el passat 10 
de desembre del 2014 i que ha quedat 
provisionalment aprovada després de la seua 
exposició pública per un termini de 30 dies, per mitjà 
d'anunci en el  BOP la província nº 239, de 15 de 
desembre del 2014, sense que s'haja presentat cap 
reclamació durant eixe termini, que va finalitzar el 22 
de gener del 2015. 
 
SEGON.- Remetre certificació del present acord al 
Consorci Provincial per al Servici de Prevenció i 

DICTAMEN DE LA COMISIÓN ESPECIAL DE 
CUENTAS Y HACIENDA DE 25 DE MARZO DE 
2015 
 
Resultando que el Ayuntamiento de Banyeres de 
Mariola, forma parte del Consorcio Provincial para el 
servicio de prevención y extinción de incendios y 
salvamento de Alicante.  
 
Visto que por acuerdo de la Asamblea General del 
Consorcio, de fecha 10 de diciembre de 2014, se 
aprobó la modificación inicial de sus estatutos sin 
que en el plazo de exposición al público se hayan 
presentado reclamaciones. 
 
Teniendo en cuenta que dicha modificación requiere 
de ratificación por un número de entidades 
consorciadas que representen al menos los dos 
tercios del total de votos ponderados. 
 
Visto el informe de Secretaría de fecha 18 de marzo 
de 2015.  
 
Teniendo en cuenta la propuesta de la presidencia, 
la Comisión Especial de Cuentas y Hacienda, por 
cuatro votos a favor correspondientes a los 
representantes del Grupo municipal Popular y dos 
abstenciones correspondientes a los representantes 
de los Grupos municipales Socialista y Bloc-
Compromís, dictaminó favorablemente el siguiente 
acuerdo: 
 
PRIMERO.- Ratificar la modificación de los estatutos 
del Consorcio Provincial para el Servicio de 
Prevención y Extinción de Incendios y Salvamento 
de Alicante, aprobada por la Asamblea General del 
Consorcio el pasado 10 de diciembre de 2014 y que 
ha quedado provisionalmente aprobada tras su 
exposición pública por plazo de 30 días, mediante 
anuncio en el  BOP de la Provincia nº. 239, de 15 de 
diciembre de 2014, sin que se haya presentado 
reclamación alguna durante ese plazo, que finalizó 
el 22 de enero de 2015. 
 
SEGUNDO.- Remitir certificación del presente 
acuerdo al Consorcio Provincial para el Servicio de 
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Extinció d'Incendis i Salvament d'Alacant, als efectes 
de continuar el procediment. 
 
 
No obstant això, el Ple acordarà el que crega oportú. 
 
 
Pren la paraula el portaveu del Grup Municipal 
Popular, Ramón Albero Belda indicant que la Llei 
27/2013, de 27 de desembre de Racionalització i 
Sostenibilitat de l'Administració Local, ha motivat la 
modificació dels estatuts de nombroses entitats, 
entre elles els consorcis, per a adaptar-se a les 
directrius d'esta normativa. 
El Consorci Provincial per al servici de prevenció i 
extinció d'incendis i salvament d'Alacant, a què 
pertany Banyeres va modificar els seus estatuts en 
l'Assemblea General del Consorci de data 10 de 
desembre del 2014, i correspon ara al ple de 
l'ajuntament ratificar esta modificació d'estatuts, en 
compliment de la disposició addicional sexta de la 
Llei indicada,  pel que és preceptiva la modificació 
dels estatuts dels consorcis en el termini d'un any 
des de l'entrada en vigor de la mateixa. 
 
 
Les modificacions, entre altres, afecten: 
 

• Al règim jurídic i com a novetat es regula 
dret de separació dels membres i s'establixen les 
regles per les quals es regiran els casos de 
dissolució. 
  
• A la regulació de la composició dels òrgans 
de govern i personal directiu, segons la 
classificació adoptada per l'administració. 

 
• A la reducció de membres de la Junta 
rectora que ara passa a denominar-se Consell de 
Govern passa de 40 a 15.  

 
Per un altre costat es manté la forma de prestació 
del servici públic d'extinció d'incendis de manera 
consorciada, tal com s'ha prestat en els últims 30 
anys, especialment en el cas de les poblacions 
menors de 20.000 habitants, com és el nostre cas. 

Prevención y Extinción de Incendios y Salvamento 
de Alicante, a los efectos de continuar el 
procedimiento. 
 
No obstante, el Pleno acordará lo que estime 
oportuno. 
 
Toma la palabra el portavoz del Grupo Municipal 
Popular, Ramón Albero Belda indicando que la Ley 
27/2013, de 27 de diciembre de Racionalización y 
Sostenibilidad de la Administración Local, ha 
motivado la modificación de los estatutos de 
numerosas entidades, entre ellas los consorcios, 
para adaptarse a las directrices de esta normativa. 
El Consorcio Provincial para el servicio de 
prevención y extinción de incendios y salvamento de 
Alicante, al que pertenece Banyeres modificó sus 
estatutos en la Asamblea General del Consorcio de 
fecha 10 de diciembre de 2014, y corresponde 
ahora al pleno del ayuntamiento ratificar esta 
modificación de estatutos, en cumplimiento de la 
disposición adicional sexta de la Ley indicada, por lo 
que es preceptiva la modificación de los estatutos 
de los consorcios en el plazo de un año desde la 
entrada en vigor de la misma. 
 
Las modificaciones, entre otros, afectan: 
 

• Al régimen jurídico y como novedad se 
regula derecho de separación de los miembros y 
se establecen las reglas por las que se regirán 
los casos de disolución. 
  
• A la regulación de la composición de los 
órganos de gobierno y personal directivo, según 
la clasificación adoptada por la administración. 

 
• A la reducción de miembros de la Junta 
rectora que ahora pasa a denominarse Consejo 
de Gobierno pasa de 40 a 15.  

 
Por otro lado se mantiene la forma de prestación del 
servicio público de extinción de incendios de manera 
consorciada, tal como se ha prestado en los últimos 
30 años, especialmente en el caso de las 
poblaciones menores de 20.000 habitantes, como 
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El grup popular considera adequada esta 
modificació d'estatuts,  pel que votarà a favor. 
 
Pren la paraula la portaveu del Grup Municipal Bloc-
Compromís, Sonia Beneyto Ferre dient que com ja 
van dir en el ple de 29 de gener del 2014, esta 
modificació ens continua pareixent una disputa per 
llevar gastos a un òrgan com és la Generalitat que 
dirigix tot el territori i augmentar-los a un altre òrgan 
com és la Diputació, entitat que aporta la majoria de 
les ajudes que demanen els ajuntaments. Per tant 
afecta de manera indirecta al nostre municipi.  
 
Encara que la votació en el Ple anterior va ser 
d'abstenció, pensem que estos canvis no són 
correctes i per això el nostre vot esta vegada serà 
en contra.  
 
Pren la paraula el portaveu del Grup Municipal 
Socialista, Fernando Sempere Huertas indicant  que 
el seu grup s'abstindrà. 
 
Sotmés a votació, l'Ajuntament Ple per nou vots 
a favor (P.P.), dos abstencions (P.S.O.E.) i dos 
vots en contra (Bloc-Compromís), el que 
representa la majoria absoluta legal del total dels  
membres que el componen, aprova este punt de 
l'orde del dia.  
 
6) Desafectació vehicle llevaneus  
 
DICTAMEN DE LA COMISSIÓ ESPECIAL DE 
COMPTES I HISENDA DE 25 DE MARÇ DEL 2015 
 
 
Resultant que l'Ajuntament de Banyeres és 
propietari del següent bé: Camió Pegàs 3040 
Llevaneu, de baixa definitiva voluntària a data del 
24/02/2014. 

 
Vist que l'Ajuntament està interessat en la 
desafectació del citat bé, justificant l'oportunitat del 
canvi de qualificació jurídica en l'estat inservible del 
vehicule i ja que ja no és apte per al servici públic a 

es nuestro caso. 
 
El grupo popular considera adecuada esta 
modificación de estatutos, por lo que votará a favor. 
 
Toma la palabra la portavoz del Grupo Municipal 
Bloc-Compromís, Sonia Beneyto Ferre diciendo que 
como ya dijeron en el pleno de 29 de enero de 2014, 
esta modificación nos sigue pareciendo una disputa 
por quitar gastos a un órgano como es la Generalitat 
que dirige todo el territorio y aumentarlos a otro 
órgano como es la Diputación, entidad que aporta la 
mayoría de las ayudas que piden los ayuntamientos. 
Por tanto afecta de manera indirecta a nuestro 
municipio.  
Aunque la votación en el Pleno anterior fue de 
abstención, pensamos que estos cambios no son 
correctos y por eso nuestro voto esta vez será en 
contra.  
 
Toma la palabra el portavoz del Grupo Municipal 
Socialista, Fernando Sempere Huertas indicando  
que su grupo se abstendrá. 
 
Sometido a votación, el Ayuntamiento Pleno por 
nueve votos a favor (P.P.), dos abstenciones 
(P.S.O.E.) y dos votos en contra (Bloc-
Compromís), lo que representa la mayoría 
absoluta legal del total de los miembros que lo 
componen, aprueba este punto del orden del día.  
 
6) Desafectación vehículo quitanieves  
 
DICTAMEN DE LA COMISIÓN ESPECIAL DE 
CUENTAS Y HACIENDA DE 25 DE MARZO DE 
2015 
 
Resultando que el Ayuntamiento de Banyeres es 
propietario del siguiente bien: Camión Pegaso 3040 
Quitanieves, de baja definitiva voluntaria a fecha del 
24/02/2014. 

 
Visto que el Ayuntamiento está interesado en la 
desafectación del citado bien, justificando la 
oportunidad del cambio de calificación jurídica en el 
estado inservible del vehiculo y puesto que ya no es 
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què es va destinar en el seu temps. 
 
 
Tenint en compte l'informe tècnic de valoració del 
vehicle de data 26 de febrer del 2015, efectuat en 
ocasió de l'expedient d'alienació, i l'informe de 
Secretaria de data 12 de març del 2015.  

 
 

Tenint en compte la proposta de la regidoria, la 
Comissió Especial de Comptes i Hisenda, per quatre 
vots a favor corresponents als representants del 
Grup municipal Popular i dos abstencions 
corresponents als representants dels Grups 
municipals Socialista i Bloc-Compromís, va 
dictaminar favorablement l'acord següent: 

 
 

PRIMER.- Aprovar l'inici de l'expedient de 
desafectació del bé demanial avantdit i declarar-lo 
efecte no utilitzable. 

 
SEGON.- Justificar l'oportunitat de la desafectació 
en l'estat inservible del vehicle, no resultant apte per 
al servici públic a què es va destinar en el seu 
temps.  

 
TERCER.- Exposar al públic l'expedient. Per a això 
es col·locarà un anunci en el Tauler d'edictes de 
l'Ajuntament per un termini de 30 dies i es publicarà 
l'acord del Ple en el BOP d'Alacant. 

 
 

QUART.- Si no es presenten reclamacions durant el 
dit termini d'informació pública, s'entendrà acordada 
la desafectació definitiva per part de l'Ajuntament. 
 
 
No obstant això, el Ple acordarà el que crega oportú. 
 
 
 
Pren la paraula el portaveu del Grup Municipal 
Popular, Ramón Albero Belda exposant que els 
béns demanials afectats a l'ús general o els servicis 
públics gaudixen d'una especial protecció, ja que no 

apto para el servicio público al que se destinó en su 
tiempo. 
 
Teniendo en cuenta el informe técnico de valoración 
del vehículo de fecha 26 de febrero de 2015, 
efectuado con ocasión del expediente de 
enajenación, y el informe de Secretaría de fecha 12 
de marzo de 2015.  

 
Teniendo en cuenta la propuesta de la concejalía, la 
Comisión Especial de Cuentas y Hacienda, por 
cuatro votos a favor correspondientes a los 
representantes del Grupo municipal Popular y dos 
abstenciones correspondientes a los representantes 
de los Grupos municipales Socialista y Bloc-
Compromís, dictaminó favorablemente el siguiente 
acuerdo: 

 
PRIMERO.- Aprobar el inicio del expediente de 
desafectación del bien demanial antedicho y 
declararlo efecto no utilizable. 

 
SEGUNDO.- Justificar la oportunidad de la 
desafectación en el estado inservible del vehículo, 
no resultando apto para el servicio público al que se 
destinó en su tiempo.  

 
TERCERO.- Exponer al público el expediente. Para 
ello se colocará un anuncio en el Tablón de Edictos 
del Ayuntamiento por un plazo de 30 días y se 
publicará el acuerdo del Pleno en el BOP de 
Alicante. 

 
CUARTO.- Si no se presentan reclamaciones 
durante dicho plazo de información pública, se 
entenderá acordada la desafectación definitiva por 
parte del Ayuntamiento. 
 
No obstante, el Pleno acordará lo que estime 
oportuno. 
 
 
Toma la palabra el portavoz del Grupo Municipal 
Popular, Ramón Albero Belda exponiendo que los 
bienes demaniales afectados al uso general o los 
servicios públicos gozan de una especial protección, 
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es poden alienar (excepte desafectació), no 
prescriuen i no es poden embargar. 
 
El camió Pegàs 3040, llevaneu, de propietat 
municipal, es troba sense ús, inservible, i es va 
procedir a la baixa voluntària en 2014. 
Pel fet que algunes persones, especialment 
col·leccionistes, ens han comunicat que estan 
interessats en este vehicle, és pel que s'ha decidit 
desafectar-lo per a posteriorment, una vegada 
formalitzats tots els tràmits oportuns, procedir a la 
seua alienació per mitjà de subhasta. 
 
El grup popular votarà a favor 
 
Pren la paraula la portaveu del Grup Municipal Bloc-
Compromís, Sonia Beneyto Ferre dient que es tracta 
d'un vehicle donat de baixa i que l'ajuntament 
encara manté. Com de nosaltres no depén esta 
gestió i tampoc se'ns ha explicat els següents 
passos que s'ha de seguir el nostre vot serà 
d'abstenció. 
 
Pren la paraula el portaveu del Grup Municipal 
Socialista, Fernando Sempere Huertas indicant que 
vista la proposta de la regidoria de patrimoni per a la 
desafectació del camió Pegàs llevaneu ja que està 
inservible, donat de baixa i no és apte per al servici 
públic, el seu grup municipal votarà a favor.  
  
 
Sotmés a votació, l'Ajuntament Ple per onze vots 
a favor (9 del P.P. i 2 del P.S.O.E.) i dos 
abstencions (Bloc-Compromís), el que 
representa la majoria absoluta legal del total dels  
membres que el componen, aprova  este punt de 
l'orde del dia.  
 
7) Despatxos extraordinaris  

 
El Sr. Alcalde pregunta als portaveus dels 

distints grups si hi ha alguna cosa a tractar en este 
punt responent-li estos que no,  pel que es passa al 
següent.  
 
8) Precs i preguntes  

ya que no se pueden alienar (excepto 
desafectación), no prescriben y no se pueden 
embargar. 
El camión Pegaso 3040, quitanieves, de propiedad 
municipal, se encuentra sin uso, inservible, y se 
procedió a la baja voluntaria en 2014.  
Por el hecho de que algunas personas, 
especialmente coleccionistas, nos han comunicado 
que están interesados en este vehículo, es por lo 
que se ha decidido desafectarlo para 
posteriormente, una vez formalizados todos los 
trámites oportunos, proceder a su alienación 
mediante subasta. 
El grupo popular votará a favor 
 
Toma la palabra la portavoz del Grupo Municipal 
Bloc-Compromís, Sonia Beneyto Ferre diciendo que 
se trata de un vehículo dado de baja y que el 
ayuntamiento todavía mantiene. Como de nosotros 
no depende esta gestión y tampoco se nos ha 
explicado los siguientes pasos a seguir nuestro voto 
será de abstención. 
 
Toma la palabra el portavoz del Grupo Municipal 
Socialista, Fernando Sempere Huertas indicando 
que vista la propuesta de la concejalía de patrimonio 
para la desafectación del camión Pegaso 
quitanieves ya que está inservible, dado de baja y 
no es apto para el servicio público, su grupo 
municipal votará a favor.  
  
Sometido a votación, el Ayuntamiento Pleno por 
once votos a favor (9 del P.P. y 2 del P.S.O.E.) y 
dos abstenciones (Bloc-Compromís), lo que 
representa la mayoría absoluta legal del total de 
los miembros que lo componen, aprueba  este 
punto del orden del día.  
 
7) Despachos extraordinarios  
 

El Sr. Alcalde pregunta a los portavoces de 
los distintos grupos si existe algo a tratar en este 
punto respondiéndole estos que no, por lo que se 
pasa al siguiente.  
 
8) Ruegos y preguntas  
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El Sr. alcalde pregunta si algun grup vol formular 
algun prec o pregunta. 
 
La Sra. Sonia Beneyto Ferre, portaveu del Grup 
Municipal Bloc-Compromís pregunta si saben que la 
nova nau industrial de Ferre té un desaigüe que va 
directament a la séquia de reg major i és molt 
exagerat. Creuen que és molt exagerat i que no 
s'hauria de permetre i preguen que es facen les 
gestions oportunes perquè se solucione per exemple 
sol·licitant les analítiques de l'aigua que s'aboca.  
 
 
El Sr. Albero portaveu del Grup Municipal Popular 
respon que preguntaran a l'oficina tècnica.  
 
La Sra. Beneyto Ferre també vol fer una observació i 
diu que ja era hora que es fera la rampa en el carrer 
Colon, no sap que haurà passat ara perquè puga ser 
legal, ja que això era el que al·legaven anteriorment 
per a no fer-la. Preguem que en una altra ocasió no 
posen excuses o actuen abans i no de cara a les 
eleccions.  
 
Per a finalitzar la seua intervenció la Sra. Beneyto 
Ferre vol agrair, ja que és l'últim ple ordinari, en nom 
seu i el de Jan Manel el bon fer de tots els seus 
companys membres de la corporació, així com el de 
tot el personal que treballa en este ajuntament pel 
bé del poble. Han sigut quatre anys en què han 
aprés i han estat molt abrigats per part de tots, la 
qual cosa ha fet que hagen pogut desenrotllar la 
seua tasca i les seues idees per a la millora del 
municipi. 
Ha sigut una legislatura respectuosa en què no hi ha 
hagut cap enfrontament personal per part de ningú, 
tots han sabut transmetre les seues opinions 
respectant les dels altres i això és la base de la 
democràcia, del bon fer i de la camaraderia. A tots 
els membres moltes gràcies. 
També vol agrair a tots els ciutadans que van confiar 
en ells amb els seus vots i esperen haver complit 
amb les seues expectatives. 
 
El Sr. Sempere, portaveu del Grup Municipal 

 
El Sr. Alcalde pregunta si algún grupo quiere 
formular algún ruego o pregunta. 
 
La Sra. Sonia Beneyto Ferre, portavoz del Grupo 
Municipal Bloc-Compromís pregunta si saben que la 
nueva nave industrial de Ferre tiene un desagüe que 
va directamente a la acequia de riego mayor y es 
muy exagerado. Creen que es muy exagerado y que 
no se debería permitir y ruegan que se hagan las 
gestiones oportunas para que se solucione por 
ejemplo solicitando las analíticas del agua que se 
vierte.  
 
El Sr. Albero, portavoz del Grupo Municipal Popular 
responde que preguntarán a la oficina técnica.  
 
La Sra. Beneyto Ferre también quiere hacer una 
observación y dice que ya era hora que se hiciera la 
rampa en la calle Colón, no se que habrá pasado 
ahora para que pueda ser legal, ya que eso era lo 
que alegaban anteriormente para no hacerla. 
Rogamos que en otra ocasión no pongan excusas o 
actúen antes y no de cara a las elecciones.  
 
Para finalizar su intervención la Sra. Beneyto Ferre 
quiere agradecer, ya que es el último pleno 
ordinario, en su nombre y el de Jan Manel el buen 
hacer de todos sus compañeros miembros de la 
Corporación, así como el de todo el personal que 
trabaja en este ayuntamiento por el bien del pueblo. 
Han sido cuatro años en los que han aprendido y 
han estado muy arropados por parte de todos, lo 
que ha hecho que hayan podido desarrollar su tarea 
y sus ideas para la mejora del municipio. 
Ha sido una legislatura respetuosa en la que no ha 
habido ningún enfrentamiento personal por parte de 
nadie, todos han sabido transmitir sus opiniones 
respetando las de los otros y eso es la base de la 
democracia, del buen hacer y del compañerismo. A 
todos los miembros muchas gracias. 
También quiere agradecer a todos los ciudadanos 
que confiaron en ellos con sus votos y esperan 
haber cumplido con sus expectativas. 
 
El Sr. Sempere, portavoz del Grupo Municipal 
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Socialista indica que s'unixen al prec que ha fet la 
Sra. Beneyto sobre la rampa del carrer Colon. 
També tant Concepción com ell volen agrair  als 
ciutadans que van confiar en la seua proposta, 
l'oportunitat que han tingut de treballar pel poble de 
Banyeres i esperen haver estat a l'altura i no haver-
los defraudat amb el treball fet.  
 
Vol agrair també a l'alcalde el tracte que ha tingut 
sempre amb ells i a la resta de la corporació el 
respecte que els han tingut sempre salvant les 
distàncies i les discrepàncies, que d'altra banda són 
lògiques en democràcia.  
Per tant ací tanquem una legislatura que per al Grup 
Municipal Socialista ha sigut de diàleg sempre i una 
gran majoria de vegades d'acords, tant amb el Partit 
Popular com amb el Bloc-Compromís, i s'han 
reflectit en benefici als ciutadans. Pensem que eixa 
és la política municipal. Moltes gràcies.  
 
 
Intervé el Sr. alcalde dient que ha sigut una 
satisfacció treballar amb tots ells, alguns continuaran 
treballant, ell es retirarà. Com ha dit la Sra. Beneyto 
no hi ha hagut grans diferències, ni males paraules i 
es reitera dient que ha sigut una gran satisfacció.  
 
 
I no havent-hi més assumptes de què tractar, pel 
Sr. alcalde-president es tanca la sessió, sent les 
21:05 hores, de tot això jo, el secretari, done fe.  

 
 
L'ALCALDE                   EL SECRETARI 
 

Socialista indica que se unen al ruego que ha hecho 
la Sra. Beneyto sobre la rampa de la calle Colón. 
También tanto Concepción como él quieren 
agradecer  a los ciudadanos que confiaron en su 
propuesta, la oportunidad que han tenido de trabajar 
por el pueblo de Banyeres y esperan haber estado a 
la altura y no haberles defraudado con el trabajo 
hecho.  
Quiere agradecer también al Alcalde el trato que ha 
tenido siempre con ellos y al resto de la Corporación 
el respeto que les han tenido siempre salvando las 
distancias y las discrepancias, que por otra parte 
son lógicas en democracia.  
Por tanto aquí cerramos una legislatura que para el 
Grupo Municipal Socialista ha sido de diálogo 
siempre y una gran mayoría de veces de acuerdos, 
tanto con el Partido Popular como con el Bloc-
Compromís, y se han reflejado en beneficio a los 
ciudadanos. Pensamos que esa es la política 
municipal. Muchas gracias.  
 
Interviene el Sr. Alcalde diciendo que ha sido una 
satisfacción trabajar con todos ellos, algunos 
continuarán trabajando, él se retirará. Como ha 
dicho la Sra. Beneyto no ha habido grandes 
diferencias, ni malas palabras y se reitera diciendo 
que ha sido una gran satisfacción.  
 
Y no habiendo más asuntos de que tratar, por el 
Sr. Alcalde-Presidente se cierra la sesión, siendo 
las 21:05 horas, de todo lo cual yo, el Secretario,  
doy fe.  
 
EL ALCALDE                     EL SECRETARIO 
 

 


